



香港/深圳/珠海/澳門



HONG KONG / SHENZHEN / ZHUHAI / MACAU

中国自然风光及人文历史缩影 - 锦绣中华小人国

世界至大的水族馆之一 - 长隆海洋王国

澳门最潮娱乐场 - 威尼斯娱乐场

Epitome of China's Natural Scenery & Cultural History - Splendid of China

One of the World Largest Water Theme Park - Chimelong Ocean Kingdom

Macau Hottest Casino - The Venetian Casino

全新安排
NEWEST
ARRANGEMENT



第一天 吉隆坡 - 香港 [机上用餐/午]

集合于吉隆坡国际机场办理登机及出境手续后，乘搭豪华客机飞往拥有“东方之珠”之称的-香港。抵达后，乘车前往游览**金紫荆广场**。金紫荆广场是为纪念香港主权移交而设立。续程游览**浅水湾**及**香港仔渔村** [乘船自费]。然后前往**女人街**，一个汇集逾百个地摊的露天市集。

DAY 01 KUALA LUMPUR - HONG KONG (MOB/L)

Assemble at our company then transfer to KLIA for check in formalities before departure to Hong Kong. Upon arrival, proceed to visit the famous **Golden Bauhinia Square**. Continue tour to visit **Repulse Bay** and **Aberdeen Fishing Village (sampan at own expenses)**. After that proceed to **Ladies Market**, here consists over hundred open-air market stall.

第二天 香港 - 深圳 [早午晚]

早餐后，参观**参茸店**和**TSL珠宝店**。毕后，乘火车前往深圳。抵达后，游览坐落在风光旖旎的深圳实景微缩景区-**锦绣中华小人国**。有一百多个按景以一定比例缩小的微雕景观，是中国自然风光与人文历史精彩的缩影。接着前往参观**民俗村**。毕后，送往**东门步行街**自由购物。在**东门町美食一条街**，将可用本公司独家提供的美食卷享用各式各样的中国美食。

DAY 02 HONG KONG - SHENZHEN (BLD)

After breakfast, visit to Ginseng Shop and Jewellery Shop. Upon finished, take train transfer to Shenzhen. Upon arrival, visit to the **Splendid of China** situated by the picturesque Shenzhen Bay, is a tourist area of overseas Chinese Town is Shenzhen Special Economic into Scenic Spot Area and Comprehension Service area. Continue our tour to the most famous **Culture Village**. Upon finished, proceed to **Dong Men Pedestrian Street** for shopping. At the **Food Street**, the voucher special offer by our company can use to enjoy a variety of Chinese cuisine.

第三天 深圳 - 珠海 [早午晚]

早餐后，前往珠海参观**珠海渔女**，渔女传说为仙女下凡，爱上渔民海鹏。接着前往被誉为“珠海万里长城”的**情侣路**。毕后，将前往参观**石景山公园** [缆车自费] 观赏珠海全景。然后前往**拱北地下商城**，一个地下开放式的大型购物中心。

DAY 03 SHENZHEN - ZHUHAI (BLD)

After breakfast, transfer to Zhuhai for visit **Zhuhai Fish Lady Statue**, which is listed among Zhuhai's top ten travel attractions. Continue to visit **Couple Road** also known as "Great Wall of Zhuhai". Upon finished, proceed to **Mountain Shijing (cable car not included)**. After that visit to **Gonghei Underground Mall**, a huge size underground shopping mall.

第四天 珠海 [早]

早餐后，前往令人振奋的**长隆海洋王国** [含入门票]。长隆海洋王国呈献世界至大的水族馆之一，让您一次过与珍稀的鲸鲨、白鲸、北极熊和其它可爱动物见面！园内由八个主题组成，有海洋大街、海豚湾、雨林飞翔、海洋奇观、极地探险、缤纷世界、海象山和横琴海。(视季节而定园区内将有烟花表演)

DAY 04 ZHUHAI (B)

After breakfast, proceed to the most excited theme park **Chimelong Ocean Kingdom (with entrance ticket)**. Chimelong Ocean Kingdom features one of the world's largest aquariums, allowing guests to view the rare whale shark, beluga whales, polar bears, and other adorable animals up close! Theme park divided into eight zones, there are Ocean Avenue, Dolphin Cove, Amazing Amazon, Ocean Beauty, Polar Horizon, Fun Zone, Mt. Walrus, and Hengqin Ocean. (Depend on the season there will be fireworks in the park)

第五天 珠海 - 澳门 [早午]

早餐后，前往澳门游览**大三巴牌坊**，是17世纪建造的圣保禄教堂的遗址。牌坊上精致的雕像、大门装饰和雕刻，让一些人认为大三巴牌坊是亚洲最伟大的基督教纪念碑。接着前往参观**妈祖庙**，主要供奉道教女神妈祖，又称“天后娘娘”或“天妃娘娘”，人称能预言吉凶，常于海上帮助商人和渔人化险为夷、消灾解难。然后前往位于澳门最潮娱乐场-**威尼斯娱乐场**，一个集美食、佳酿、购物、住宿、娱乐及商务于一身的大型综合度假村。

DAY 05 ZHUHAI - MACAU (BL)

After breakfast, proceed to Macau to visit landmark of Macau - **Ruin of St Paul's Cathedral**. Continue to visit **Matsu Temple**, dedicated the Taoist female immortal Mazu, known as "Tianhou" or "Tianfei Niangniang", able to predict good and bad, often at sea to help and saved the merchants and fishermen. Then proceed to visit **The Venetian Casino**, a large-scale integrated resort consists of food, wine, shopping, accommodation, entertainment and business.

第六天 澳门 - 香港 - 吉隆坡 [早/机上用餐]

早餐后，自由活动至约定时间前往香港机场乘搭客机飞返温馨家园。

DAY 06 MACAU - HONG KONG - KUALA LUMPUR (B/MOB)

After breakfast, free at your own leisure until assemble time transfer to Hong Kong International Airport for your pleasant flight return Malaysia. Home sweet home...

团费:

TOUR FARE:

出发日期:

DEPT. DATE:

我们有权改变顺序或修正行程，将由本公司作最后确认

We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice

6HKG-C



鴻運旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 253 2766

Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司 (173557-U)

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD. (KKKP4266)

No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118

鴻運旅遊機構(新山)有限公司

IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No. 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi, JB 80400, Johor, Malaysia. (1059028T) (KKKP1478-02)

Tel: (6) 07 336 3038

Fax: (6) 07 336 3018